
                                                                                     Jelenia Góra, dnia 6 października 2016 r.

S.521.9.2016

Protokół

z IX posiedzenia Rady Działalności Pożytku Publicznego 

Miasta Jelenia Góra, 06.10.2016 r., godz. 14:00, siedziba KSON.

Pan Lech Piotrowski Wiceprzewodniczący Rady otworzył IX posiedzenie, przywitał

obecnych  zgodnie  z  listą  obecności  stanowiąca  załącznik  nr  1  do  protokołu.  Następnie

zaproponował porządek posiedzenia, który przyjęty został jednogłośnie przez członków Rady,

tj.:

1. Przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Rady,

2.  Omówienie  tematu  karty  oceny  merytorycznej  sporządzonej  na  potrzeby  prac  komisji

konkursowych,

3. Dyskusja i wnioski uzupełniające do projektu „Programu współpracy Miasta Jelenia Góra

z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  działalności  pożytku  publicznego

na 2017 rok”, 

4. Informacja w sprawie planowanych otwartych konkursów ofert na 2017 rok,

5. Problemy zgłaszane przez członów Rady,

6. Wyznaczenie terminu kolejnego posiedzenia Rady.

W odniesieniu do punktu pierwszego posiedzenia, protokół z VIII posiedzenia Rady

odczytał  Pan  Bogusław  Gałka.  Pan  Lech  Piotrowski  zapytał,  czy  ktoś  zgłasza  uwagi

do  protokołu?  Uwag  nie  zgłoszono.  Protokół  przyjęto  8  głosami  „za”,  a  jedna  osoba

wstrzymała się od głosu.

W  odniesieniu  do  punktu  drugiego  posiedzenia  Pan  Lech  Piotrowski  poprosił

członków Rady wyznaczonych do pracy nad kartą  oceny merytorycznej o poinformowanie

na jakim etapie jest  sprawa. Pan Rober Obaz przypomniał,  że sprawa z kartą  zakończona

została  podczas  czerwcowego  spotkania  z  pracownikami  Urzędu  Miasta,  którzy

przeprowadzają otwarte konkursy ofert. Pan Stanisław Schubert zaznaczył, że nie otrzymał

ostatecznej wersji karty, a wnosił do jej treści uwagi i chce wiedzieć czy zostały wzięte pod

uwagę? Pan Robert Obaz zobowiązał się do przeprowadzenia rozmowy telefonicznej z Panem

Maciejem Zawieruchą z prośbą o przesłanie aktualnej wersji karty do wszystkich członków

Rady. Pani Honorata Ziubrak zwróciła się z pytaniem o formę przekazania karty przez Radę

do Prezydenta Miasta?

Pan  Robert  Obaz  zaznaczył,  że  sprawę  przekazania  karty  do  Prezydenta  Miasta  uważa

za zamkniętą, m.in. dlatego, że na czerwcowym spotkaniu w Urzędzie Miasta Pan Andrzej

Marchowski  zobowiązał  się  do  zastosowania  opracowanych  kryteriów  w  otwartych

konkurach ofert przeprowadzanych przez Wydział. Dodatkowo przypomniał, że obecnie jest

ogłoszony otwarty  konkurs  ofert,  na  którym  powinny zostać  sprawdzone  zaproponowane

kryteria,  a  w  razie  błędów,  Rada  ponowie  zajmie  się  tematem.  Pan  Lech  Piotrowski

przypomniał, że zawsze można coś zgłosić, a później poprawić autopoprawką. Pan Mirosław

Bołociuch przyznał temu rację.

Pan Bogusław Gałka zaznaczył, że ponad połowa protokołu z VIII posiedzenia poświęcona

została karcie i nie należy tej sprawy już dłużej przeciągać, a Pan Maciej Zawierucha, który

zadeklarował się poprowadzenia tej sprawy, powinien ją dokończyć.

Pan Stanisław Schubert zaznaczył,że wyparowany materiał wolałby otrzymać od Prezydium

Rady.



W odniesieniu do punktu trzeciego  posiedzenia Pan Lech  Piotrowski przypomniał,

że  poprosił  Panią  Karolinę  Juśkiewicz-Rycyk  o  przesłanie  do  członków  Rady  programu

na 2016 rok. Poinformował również,  że do Rady wpłynął  projekt  programu na 2017 rok.

Zaznaczył,  że  projekt  w  niewielkim  stopniu  różni  się  od  programów  z  lat  poprzednich.

Zmieniona została kwota środków finansowych przeznaczona na jego realizację. Zapytał jakie

uwagi do projektu programu mają członkowie Rady? 

Pani  Honorata  Ziubrak  zwróciła  się  z  pytaniem  do  Rady  o  organizację  spotkania

konsultacyjnego z organizacjami pozarządowymi na temat projektu programu? Przypomniała

również,  że  Rada  chcąc  uzupełnić  zapisy  projektu  programu  powinna  w  jakimś  stopniu

określić sobie zadania i cele na 2017 rok.

Pan Lech Piotrowski zwrócił uwagę na uzupełnienie zapisów projektu programu, że w skład

komisji konkursowych powinni wchodzić przedstawiciel Rady.

Pan  Robert  Obaz  zaznaczył,  że  zaproponowana  przez  Pana  Lecha  Piotrowskiego  uwaga

powinna zostać zgłoszona do projektu programu ale w innej formie np. Rada może zgłaszać

kandydatów do udziału w pracach komisji konkursowych. Pan Bogusław Gałka propozycję

Pana Roberta Obazy uznał za poprawną. Przypomniał równie, że w ślad za zaproponowany

zapisem Rada powinna wypracować sposób na zgłaszanie kandydatów do prac w komisjach

konkursowych. Pan Robert Obaz powiedział, że tą sprawą powinien się zająć Przewodniczący

Rady.  Zaproponował  również  jak  najszybsze  zwołanie  kolejnego  posiedzenia  w  celu

opracowania propozycji zapisów do projektu programu na 2017 rok.

Pan Mirosław Bołociuch i Pan Marcin Wierzchucki zaznaczyli, że część z członków Rady

reprezentuje  organizacje  pozarządowe  biorące  udział  w  otwartych  konkursach  ofert,  co

dyskwalifikuje ich do wyznaczania do pracy w komisjach konkursowych.

Pan Stanisław Schubert wrócił do sprawy organizacji spotkania konsultacyjnego i zaznaczył,

że powinno się ono odbyć ze względu na organizacje pozarządowe udzielające rekomendacji

osobą będącym w składzie Rady.

Pani  Honorata  Ziubrak  zaproponowała,  że  można  zaprosić  organizacje  pozarządowe

na posiedzenie Rady, podczas którego będzie omawiany projekt programu.

Pan  Mirosław Bołocich  nadmienił,  że  słyszał  głosy  ze  strony organizacji  pozarządowych

o niskim poziomie zainteresowania ta sprawą. 

Pan Robert Obaz przypomniał, że posiedzenie Rady na temat projektu programu powinno się

odbyć najpóźniej 18 października. Zaproponował przekazywanie do Rady propozycji i uwag

które w sprawie projektu programu będą wpływały do Urzędu Miasta. 

Pan Stanisław Schubert zaznaczył, że mimo niepowodzeń Rady, Rada powinna mieć kontakt

z organizacjami pozarządowymi, m.in. poprzez zorganizowanie spotkania konsultacyjnego.

Pan Mirosław Bołociuch powiedział, że Rada w swojej działalności wiele tematów powiela.

Przypomniał,  że  Rada  dopiero  co  skończyła  prace  nad  kryteriami  oceny  merytorycznej

wniosków. Zaproponował poczekanie na efekty wprowadzenia tego dokumentu i stopniowe

odnawianie kontaktów z organizacji pozarządowymi.  

Pan Stanisław Schubert przypomniał, że jak nie będzie więzi z organizacjami pozarządowymi

to kontakty nie zostaną odnowione. Nadmienił, że jak nie ma czasu na organizację spotkania

konsultacyjnego  z  organizacjami  pozarządowymi  to  zrobić  tak  jak  Pan  Robert  Obaz

proponuje.

Pan Robert Obaz zaproponował wytypowanie trzech osób do pracy nad projektem programu.

Przypomniał, że Przewodniczącego Rady nie ma do 14 października. Pan Lech Piotrowski

zaznaczył  brak  czasu  na  zajęcie  się  tą  sprawą.  Pani  Honorata  Ziubrak  wyraziła  zgodę

na zebranie uwag do projektu programu od członków Rady i tych przesłanych od Urzędu oraz

propozycji  do harmonogramu pracy Rady na 2017 rok. Pan Robert  Obaz zaznaczył,  że w

programie  współpracy  na  2017  rok  bardziej  szczegółowo  powinna  zostać  podkreślona

inicjatywa lokalna i jakie środki finansowe są na jej realizacje przeznaczone. Zaproponował



przeczytanie  projektu programu przez  każdego z  Rady i  przesłanie swoich uwag do Pani

Honoraty Ziubrak. 

W  odniesieniu  do  punktu  czwartego  porządku  posiedzenia  Pan  Lech  Piotrowski

zaznaczył,  że Rada powinna znać  harmonogram otwartych  konkursów ofert  planowanych

do ogłoszenia przez Urząd Miasta w 2017 roku. 

W odniesieniu do punktu piątego porządku posiedzenia Pan Lech Piotrowski zgłosił

wniosek  pod  głosowanie  przez  Radę  w  sprawie  rozszerzenia  składu  Prezydium  Rady

o przedstawicieli jednych z większych organizacji pozarządowych, tj. Towarzystwa Pomocy

im.  św.  Brata  Alberta  Koła  Jeleniogórskiego  i  Karkonoskiego  Sejmiku  Osób

Niepełnosprawnych. Pan Bogusław Gałka zaznaczył, że w Radzie jest z ramienia Prezydenta

Miasta i może wskazać na Pana Marcina Wierzchuckiego.

W  wyniku  głosowania  4  członków  Rady  było  za  przyjęciem  wniosku,  4  członków

wstrzymało się od głosu, a jedna osoba nie oddała głosu.

Pan Robert Obaz zwrócił się z pytaniem, czy to jest wniosek tyko Pana Lecha Piotrowskiego

czy  Prezydium  Rady?  Pan  Lech  Piotrowski  odpowiedział,  że  to  jest  jego  wniosek,  żeby

w skład prezydium Rady wchodziło 5 osób.

W  wyniku  ponownego  głosowania  4  członków  Rady  było  za  przyjęciem  wniosku,

4 członków wstrzymało się od głosu, a jedna osoba była przeciw.

Pan Bogusław Gałka podkreślił,  że wniosek nie jest zły,  a wynik głosowania podpowiada

przeniesienie tematu na kolejne posiedzenie, na którym obecny będzie Przewodniczący Rady.

Pan Robert Obaz potwierdził słuszność wniosku oraz, że Rada z tą sprawa powinna poczekać

na obecność Przewodniczącego Rady. 

Następnie Pan Lech Piotrowski zaproponował zgłaszanie propozycji celów i zadań dla Rady

na 2017 rok.

Pan  Stanisław  Schubert  zaproponował  przesyłanie  przez  Urząd  Miasta  informacji

do  organizacji  pozarządowych  o  ogłaszanych  otwartych  konkursach  ofert  przez  Urząd,

Starostwo Powiatowe i Urząd Marszałkowski Województwa Dolnośląskiego. Pan Bogusław

Gałka  nadmienił,  że  organizacje  pozarządowe powinny same szukać  informacji  u  źródła,

a oczekiwać pomocy przy pisaniu wniosków.

W  odniesieniu  do  punktu  szóstego  posiedzenia,  kolejny  termin  posiedzenia

wyznaczony został na dzień 18 października 2016 r. na godzinę 13:00 w siedzibie „Domu

7 marzeń” przy ul. Okrzei 10.

Protokół sporządziła:                                                                                                     Wiceprzewodniczący RDPP

Karolina Juśkiewicz-Rycyk                                                                                                    Lech Piotrowski


